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Osallistujat ja sisältö

Kaupunkiympäristön työntekijöitä kävi jututtamassa noin 200 lahtelaista. Kerroimme erityisesti kestävä liikkumisesta, 

ympäristöpääkaupunkivuodesta ja CitiCAP-sovelluksesta. Pyysimme toiveita siitä, mistä aiheista ihmiset haluaisivat kuulla 

lisää tulevassa Palvelutorin osallistumistila Kympissä ja mihin aiheisiin liittyen osallistua.



Aihetoiveita
• Sosiaali- ja terveyspalvelut, seitsemän mainintaa

• Joukkoliikenne, kuusi mainintaa

• Harrastukset ja liikuntamahdollisuudet, kolme mainintaa

• Ympäristöasiat, ilmastonmuutos ja ekologinen elämäntyyli, kolme mainintaa

• Ranta-Kartanon alue ja Pikku-Vesku, 50 metrin allas, kolme mainintaa

• CitiCAP, kaksi mainintaa

• Turvallinen liikkuminen keskustassa ja liikkumisen suunnittelu, kaksi mainintaa



Muita aihetoiveita
• Kaavoitus
• Haluaisin tietää tuleeks niitä itseohjautuvia autoja Lahteen
• Yhdistykset
• Lasten leikkipaikat ja puistot
• Launeen uimahalli
• Miten Lahti saisi uudistumaan
• Nuorten työllistyminen
• Levähdyspaikoista
• Itä-Lahdesta, Nastolan, tilanteesta??!
• Miten saa vuokrata polkupyörän kesällä?
• Kävelyreiteistä
• Nastolan kierrätyspuisto
• Koulujen opiskelijahuollon tilanne
• Malskin kortteli
• Miten voi edistää vihreiden asioiden ja korjattavien kohteiden ehdottelua
• Osallistumisesta vapaaehtoistoimintoon
• Esteetön Lahti
• Liityntäpysäköinti
• Taksien ajotaito / liikennesäännöt
• Pyörätieverkosto ja sen kunto
• Tiivistettäisiin olemassa olevia asuinalueita ja satsaus terveys- ja vanhuspalveluihin
• Mannerheiminkatu
• Esim. päivähoitoasioista
• Mahdollisuuksista osallistua hankkeisiin ja kaupungin ympäristöasioiden kehittämiseen
• Käytännön jutuista 
• Keskustelua



Toiveita Palvelutorille
Toiveita Palvelutoria koskien

• Liikuntaa työttömille

• Kohtaamispaikka pienten lasten perheille. Satuja tms. mutta ei välttämättä tarvitse ihmeitä. Ehkä 

joku tiedonvälittäjä jostain lapsiperheasioista.

Muuta palautetta

• Eläkeläisille 70 v. ilmainen kuntosali (palaute viety palautepalveluun)

• Lahti saisi uudistua

• Miksi lapset eivät pääse lähipäiväkotiin? Miksi on ajeltava ympäri kaupunkia autolla vieden jopa 

sisaruksia eri päiväkoteihin? → palaute viety palautepalveluun

• Lehmusreitin parempi merkintä. Linnaistensuolle tulipaikka. Muuten kaikki ok. (palaute viety 

palautepalveluun)

• Viheralueita enemmän, korkeita kerrostaloja vähemmän.

• Terveyskioski, akuutti toimivaksi



Kiitos kaikille 
osallistuneille!

Kysy lisää

Vuorovaikutussuunnittelija Henrik Saari

p. 044 416 3820, henrik.saari@lahti.fi

Facebook.com/LahtiKymp

Twitter.com/LahtiKymp
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